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Styremøte tO. januar 2Al2

Tilstede: Lars-Erik Larsen, Jon Egil Johns-en, Olav Hals, Endre Steinbru, Per Arne
Skjeggestad, Jørgen Oksmo og Kristian Åsle.
Forfall: Inger S. Åsle, Inger Lise Fernløf, Carine Andreassen og Per Helgesen
Sted: Andersen Slippen

Referent: Kristian Åsle

NR ANSVAR
54ltt

55111

56ltt

Fra referatet fra forrige s§remøte:
LEL har snakket med Råde Graveservice om spunting. Vil koste

opp mot 250-300 000. Saken utsettes inntil videre.
Krankurs: Endre har orden på dette.

Sak om kjøp av Feva-joller/selge Två-kronaene
Jørgen la fram sine ideer og tanker om at foreningen satser på Feva

framfor Två-krona.
Styret bifalt forslaget såfremt vi kan løse dette innenfor de

økonomiske rammer som ble skissert.

Saken taes opp igjen på neste sqremøte.
Vi søker eventuelt om spillemidler. KÅ kontakter forbundet når

tiden er inne.

Forberedelser til årsmøtet
Det må skrives rapporter fra de ulike avdelinger:
Bfu: Jørgen
TÆI: Per Arne
Brygge: ErikM(Olav)
Hus: Knut B
Regatta(inkl. resultater for klubbens seilere): Per H.
Media: Endre
Områdeplanen: Jon Egil
Æle beretninger sendes Kristian som samler dette og sender til
Endre for trykking.

Styret må tenke på kandidater til:
-Hederstegn i gull
-fuets seiler



s7111 Sommerplasser 2012

LEL + 1f; tegger fram forslag til retningslinjer

Neste stYremøter.

Vii"*; inn et ekstra styremøte tirsdag 31'1 (regnskap og budsjett)

ogtirsdag 7-2.2012

Husk sak om representant til Østfold Seilkrets'

Fristformaterialetilårsberetningen.20.januartilsekretæren!
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